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Ministrul Finantelor: Ajustarea la buget se face pe cheltuieli, nu vor creste taxele.

Economia încetineste, dar este în dinamica

Ministrul Finantelor, Adrian Câciu, a declarat, marti, ca taxele nu vor  creste, iar ajustarea la buget se face

pe cheltuieli, sustinând ca toate  contractele din PNRR vor fi finalizate, iar banii din acest program se  vor

încasa.

"Lucrurile bune sunt continuate la Ministerul de Finante", a spus Câciu, la dezbaterea "Ora Guvernului" din plenul

Camerei Deputatilor.

El a afirmat ca, în timpul fostei guvernari cu USR, "cresterea la pensii  a fost zero si la salarii zero", mentionând ca

au fost si concedieri.

"Am un mesaj foarte clar pentru antreprenori: ajustarea aceasta se face  pe cheltuieli, nu vor creste taxele. Toate

contractele din PNRR vor fi  finalizate, iar banii din PNRR se vor încasa. Reformele se vor realiza.  Ca exista

rezistenta sistemului? V-ati lovit si dumneavoastra de aceasta  rezistenta, dar reformele se vor face si banii din

PNRR se vor încasa",  a transmis ministrul.

Câciu a adaugat ca economia încetineste, dar este în dinamica.

"În ceea ce priveste aceasta afirmatie care mai apare în spatiul public  legata de economie, da, economia

încetineste, dar as vrea sa va uitati  ca numarul de companii nou înfiintate este în crestere. Deci, nu as  spune foarte

usor sau afirmatii de genul ca antreprenorii au intrat în  faliment. Economia este în dinamica, nu toate

business-urile sunt de  succes, dar ceea ce avem ca programe sa stiti ca încurajeaza micile  afaceri, avem ajutoare

de stat care ajung în economie, au ajuns în  economie, iar asta s-a vazut, de altfel, în rezultatul acestei tari pe  anul

trecut, pentru ca nu este rezultatul Guvernului, ca nu suntem  Guvern de supermani, este rezultatul cetatenilor si al

economiei faptul  ca am avut una dintre cele mai mari cresteri economice anul trecut", a  explicat ministrul

Finantelor.

Potrivit acestuia, România o sa aiba una dintre cele mai mari cresteri economice din Europa.

"Mai mult decât atât, anul acesta, chiar daca este o încetinire a  cresterii economice, ar trebui sa va uitati ca (...) o

sa avem una  dintre cele mai mari cresteri economice din Europa. De ce? Da, Europa a  saracit si aici cred ca cu

totii ar trebui sa stam si sa dezbatem sa  vedem ce facem sa ne ferim de pericolul unei eventuale încetiniri mai 

mult decât trebuie a economiei europene si a economiei românesti si aici  sunt total deschis la orice fel de dialog",

a completat Adrian Câciu.

El a raspuns mai multor acuzatii aduse de deputatii din Opozitie.

"Oare nu-si mai aduce aminte nimeni ca 100 de miliarde de lei din banii  cetatenilor au fost aruncati pe apa

sâmbetei, iar românii au fost  îngropati în saci de plastic? Eu as vrea sa fiu totusi un om cumpatat si  elegant, dar

ma revolta, pentru ca eu sunt în primul rând cetatean, nu  sunt ministru tot timpul. Functia trece. Dar, nu e rusine,

macar  moralitate sa aveti când ai nostri români erau îngropati fara rude în  saci de plastic si ati aruncat tara asta în

haos, ati bagat-o în deficit  excesiv, 100 de miliarde de lei deficit ati facut. Îl reduc deficitul,  de fiecare data l-am

redus - 81 de miliarde lei, anul acesta 68 de  miliarde lei. Nu-l reduc eu, îl reduce Guvernul, îl reduce aceasta 

coalitie. Cel putin USR a fost opt luni la guvernare, nici n-a apucat sa  deschida usile birourilor, dar voi, care ati

venit, cum era domnul  Orban - spunea ca face scurta la mâna sa dea afara politic, mi-ar fi  rusine", a mai sustinut

ministrul.
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